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Takk til alle deltagere på landstreffet i juni!
Det var en fantastisk helg, med bare gode hyggelige
minner!
Jeg var «første-reis» på treff, og gleder meg allerede
til neste gang.

Dere i Inner Wheel Norge har klubbmøtet på mange
spennende steder.
Det er viktig at disse stedene får tydelig stedsangivelse.
Dette er supre tips til både klubbmøter og feriemål for
alle oss andre.
«Snik-reklame» er lov, det kommer oss alle til gode.

Eks.: Den nye fabrikken i Kongsvinger og Wergelands-
haugen Kunstsenter i Eidsvoll, står på min ønskeliste
for året. 

Har du husket å bestille abonnement på Inner Wheel
Nytt?
Gi beskjed til kassereren i klubben din så fort som
mulig, så kommer det rett i postkassen din!

Synes klubben din det er vanskelig å finne på temaer
til møtene?
Les bladet, det er stappfullt av tips!

Savner du innlegg fra klubben din i bladet?
Skriv noen linjer fra hvert møte, ta noen bilder også,
og send i vei til redaktøren i distriktet ditt. 
Innlegg med bilder prioriteres!
(Eller send det rett til sjefredaktøren).

Så ønsker jeg dere alle en super sommer i 2023,
gleder meg allerede til å se hva dere skal gjøre i
klubbåret 2023/2024.

Inner Wheel hilsen fra
Mette

Kjære alle sammen - We are Working Wonders

Jeg har hatt en flott Inner Wheel vår, jeg har vært mye ute og reist. 
Vært til stede på årsmøtene i distriktene 27, 28 og 31. Distrikt 29 hadde møte
samme helg som distrikt 28, og her var NIWR representert ved past rådspresident
Lisbeth Nesteng. Årsmøtene ble referert og presentert i forrige nummer så det gjentar
jeg ikke.

Men en liten stemningsrapport fra reisen skal
dere få. I Tromsø landet jeg i et ordentlig
snøvær, men lørdag morgen var det klar blå
himmel og hjemturen foregikk i strålende sol på
søndag. 

Årsmøtet i Stavanger var det omvendt. Nydelig
vær da jeg landet, snøvær på lørdag, men sol
da jeg dro hjem. 
I Oslo var det ikke like spennende, jeg tok buss
fra dør til dør – i regnvær.

Det er moro å reise og møte medlemmer jeg
ikke ennå har truffet. Jeg kjenner ikke dere, og
dere kjenner ikke meg. Det var en del spørsmål
om hvem jeg var, og hvorfor jeg var der. 
Jeg tok på meg kjedet og fortalte som best jeg 
kunne. Det er ingen tvil om at klubbmøtene er
grunnstenen i vår organisasjon, men vi vokser
på å treffe flere medlemmer utenfor klubben.
Derfor er det viktig at vi holder distriktsamlinger,
Intercitymøter og andre fellesmøter med nabok-
lubbene. Det er alltid noe å lære når du snakker
med et annet menneske, også i Inner Wheel.
Det synes jeg vi fikk en bekreftelse på nå i juni,
når vi avholdt Landstreff i Oslo. 

IIW President Zenaida Yungco Farcom var
også til stede. Reportasje derfra står et annet
sted i bladet. Landstreffet var en stor suksess,
og må gjentas. Men først skal vi til Convention 
i Manchester i mai 2024!

Klubbene
Valgene er gjort, og nye klubbstyrer er kanskje allerede i gang med oppgavene. 
Noen utskiftninger og noen tar gjenvalg, hjulet går rundt.
Husk; det er lov å dele på oppgavene.

Valg til IIW er overstått, og full oversikt over det finner dere på
https://www.internationalinnerwheel.org. 
Constitution Chairman ble gjenvalgt, og det samme ble «vår» Board director.

Gratulerer Sissel H. Michelsen og Liv Elin B. Lewin med valget, og lykke til.

Rådsmøte
Det har ikke vært holdt rådsmøte siden forrige blad kom ut, så her er det intet å
rapportere. Det kommer i et senere nummer.
Og til slutt: Du kan gjøre en forskjell. 
Riktig god sommer til hver og en. 

Hilsen Cecilie

På vei til Tromsø

Ankommet Stavanger
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REISEBREV

Inner Wheel Skøyens besøk til vennskaps-
klubben Frederiksberg IWK i København.

8. mai troppet 8 reiseglade damer fra Skøyen
Inner Wheel opp på DFDS's terminal i Oslo
for å besøke vår vennskapsklubb Frederiks-
berg i København. Vi hadde en hyggelig
aften ombord, og vi hadde fått beskjed fra
våre venner i København at vi måtte være først
i køen for ilandstigning tirsdag morgen. Og
det var vi! 

På kaien ventet 3 limousiner (menn av våre
venninner). De kjørte oss trygt gjennom Kø-
benhavns gater til Rådhusplassen. Vi skulle på
besøk i Rådhuset! Der møtte 20 damer oss og
ønsket velkommen! Vi hadde en festlig guide
som loset oss gjennom arkitektur og historie i
det vakre Rådhuset, tegnet av arkitekt Martin
Nyrop og ferdigbygget i 1905. En stor glede
og overraskelse for oss norske var at
Emmanuel Vigeland hadde dekorert et par
vegger i Rådhuset!

En kort spasertur til Restaurant Karla for deilig
dansk lunsj.

Reisebrev fra Skøyen Inner Wheel

Besøk hos Trollhättan

Sju spente jenter dro til Trollhättan på lunsjmøte
i april.

Vi fikk treffe mange flotte svenske venninner,
og fikk et spennende foredrag fra Marit Gus-
tavsdotter. Hun skriver historiske romaner om
kvinner og kvinners rettigheter. Veldig lærerikt
og spennende!

Bildene:
Foredragsholder og forfatter Maria Gustavs-
dotter

Fornøyde svenske og norske innerwheel-
damer i Trollhättan.

Reisebrev fra Tune
Inner Wheel

Så holdt President Inger Støtvik en liten
takketale, og leste et vers av en sang (som
egentlig Frederiksberg IW hadde skrevet, men
ingen visste noe om):

Et smil er alltid glædens lys,
men smilerynker nemt blir væk-
skynd deg, find dem igjen
hvorfor har de sig gemt?
For det er jo så dejligt, når vi ser, hvor smil
kan gro-
Et smil til dig, gir smil til mig; Et smil er blevet
to!
(denne er fra Nordstrands intercity møte.)



FAUSKE IW

Fauske Inner Wheel og Fauske Demensfor-
ening har bidratt med penger og innsats for å
oppgradere kommunens polikliniske behand-
lingsrom for kreftpasienter. Nå framstår rommet
mer koselig og lysere, med nye møbler og
gardiner. Tiltaket ble godt mottatt av
Kreftteamet i Fauske kommune. Foreningene

er her representert med nestleder i Fauske
Demensforening Erna Josefsen og president i
FIW Mona Emanuelsen.

VOLDA IW
Mars
På medlemsmøtet til Volda IW var det eit svært
interessant og engasjerande foredrag av pen-
sjonerte førstelektor i norsk Reidun Aambø ved
Høgskulen i Volda. 
Ho har også under-
vist ved universitet 
i Frankrike og Bulgaria.
Dette foredraget 
handla om kvinner 
frå andre land 
som valde Volda 
og Ørsta, som ho
nyleg har utgitt ei bok
om. Ho har intervjua
17 kvinner i Volda og 11 i Ørsta. Felles-
nemnar for desse er at dei er stolte av kulturen
sin, men nødvendigvis ikkje alltid stolte av re-
gimet dei kjem frå. Møtet med den norske
kulturen er annleis for dei fleste og byd ofte på
overraskingar. Her kom ho med opplevingar
frå dei, både når det er forskjellig matkultur,
men også måtane vi omgjeng kvarandre på. 

Mars
Klesvisningane til Volda IW er blitt svært
populære. Butikkane og folk i gata spør oss
stadig om ikkje vi snart skal ha ei ny klesvis-
ning. Dette er inspirerande og torsdag 9. mars
var Volda IW saman med lokale butikkar klar
for ny kle- og skovisning.
100 personar frå Volda og dei omliggande
bygdene møtte fram til eit fullsett Volda Tur-
isthotell. Kirsti Øy Driveklepp (Volda IWK) og
pianisten Berit Hatlestad (Ørsta IWK) losa oss
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BRATTVÅG IW
Mars
President Aud Ragnhild Larsen ønskte
velkomen og introduserte kveldens forelesar,
fagbioingeniør Lena Pedersen. Ho fortalde om
PET tracer maskina ved Radiologisk avdeling
på Ålesund sjukehus. 
PET kan påvise sjukdom på eit tidleg stadium

og evaluere behandlingsrespons, ofte
tidlegare enn ved andre undersøkingar/
modalitetar.
Ein brukar eit radioaktivitet sporstoff. Vegen
vidare blir å samarbeide med stråleterapi. 
Før scanninga er ein avhengig av å få spor-
stoff frå Oslo. Dette må skje raskt, med bil og
fly rett til PET lokala og settast rett inn i Posijet
injeksjonsroboten. Vi takkar Lena Pedersen for
eit interessant og opplysande foredrag.  

April
Inger S. Remme var gjest og hadde kveldens
hovedpost. For eit fyrverkeri av ei dame! 
Oppvaksen på Grytastranda. Gift og to
vaksne døtre. Bur på Remme. Utdanning
innan økonomi og jobba med rekneskap
tidlegare. Ønskte nye utfordringar og fekk
jobb som næringsrådgivar i då Haram kom-
mune i 2013. Haram modellen var leietråden
i mange aktivitetar og samarbeid - skule og
næringsliv. Var aktiv medspelar i Harams kon-
feransen som blei arrangert på ID-huset og
som resulterte i «Haram på kartet» når
næringslivstoppar kom til konferansen. 
Så blei vi stor-kommune, Ålesund. Ålesund
hadde ingen tradisjon eller kultur for sam-
arbeid med næringslivet. Ho klarte å over-
bevise om viktigheita av samspel og dialog
med næringsliv, dette gjev resultat på sikt.

Dette nybrottsarbeidet og mykje energi, gjekk
med for å etablere samspelet med næringslivet
og bevise for skeptikarane at eit slikt sam-
arbeid vil gje gevinst på sikt. Ho klarte å bryte
ei barrierane, endre ein kultur og fekk laga ein
næringsstrategi med næringslivet i Ålesund!
Noverande stilling: Seniorrådgjevar i Ålesund
kommune med fokus på næringsverksemd.

Sommermøte 
Vi møttest på Brattvåg Fjordhotell til sommar-
møte. Aud ønskte oss velkommen til ei kjekk
stund ilag før vi tek sommarferie.
Eit av kvelden sitt høgdepunkt var opptak av
nytt medlem, Åslaug Vågnes.

3 minutt ved Sylvei. Ho las eit dikt som passa
til årstida, og ho las også frå Linda Eide si
bok. Eide ringer til mora si kvar dag, og Sylvei
las frå ein av samtalane. Denne gongen
handla samtalen om straffing av barn.
I samtalen kom det fram at liv og lære ikkje all-
tid heng saman, igjen gitt i Linda Eide sin stil.
Sommar-møte er også tida for presidentskifte.
Aud overrekte president-kjedet til Erna som gler
seg til å ta fatt på vervet. 
Stor takk til Aud som har losa oss gjennom dei
to siste åra som starta med pandemi og lite
møter, men har forsett seinare med mange
gode møter der vi har kunne møtast. Ein
hyggeleg kveld og ønske om ein god sommar!
Inger Marie Hildre sine 
3 min. var frå boka til 
Malene Vilnes Bakke: 
«Når den du saknar 
mest er deg sjølv». 
24 råd om å eige livet
og finne din indre 
rebell, t.d. «Ver litt galen
og dra på fest i din 
finaste nattkjole». 

Aud Larsen. Åslaug Vågnes og Sylvei Vik.

Aud Larsen (past president), Erna Johnsen
(president)

President Aud Ragnhild Larsen og Inger
Synnøve Remme
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gjennom klesvisningane og fortalde om dei
nye trendane i vårmotane. Medlemane i
Volda IW var mannekengar, og ein ser at dei
stortrivast i denne rolla
Overskotet av klesvisninga denne gongen
gjekk til "Ung i Volda", ungdomsklubben og til
trivelstiltak hos omsorgsentra i Volda kommune

April
April møte hadde vi hos Fruenes B&B, Lisbeth
Bergersen og Vibeke Preus.
Dei fortalde korleis dei har renovert og pussa
opp huset som var bygd i 1885. Dette har
vorte eit fint og koseleg kafé-lokale i første
etasje, der ein har prøvd å gjenbruke mykje
av opprinneleg materiale. 
2. etasje er ferdig med 3 doble- og 1
enkeltrom med 2 tilhøyrande bad. 
3. etasje er uferdig og skal etterkvart verte ei
leiligheit for drivarane. 
Vi fekk omvisning i 2. etasje og drivarane
opplyste at dei allereie har hatt mange over-
nattingsgjester.  

President Aashild Longvastøl, Lisbeth
Bergersen og Vibeke Preus

Sommar-avslutning i Volda IW 
Festkomiteen ønska oss velkomen til sommar-
avslutning på Visnes hotel i Stryn. 
Vi starta møtet i “Fjøsen” der vi fekk orientering
om historia til hotellet av Arvid Oterdal. Han
driv hotellet saman med kona Marit Nordheim
Oterdal. 
Dei kjøpte hotellet i 2014, men hotellet vart
allereie etablert i 1850, og var drive i 6
generasjoner av familien Visnes fram til dei
overtok. 
President Aashild Longvastøl overtok så regien
og overrekte blomster til Ingunn Steinnes og
Berit Krøvel som begge no går ut av styret
etter mange år, og har gjort ein flott innsats. 
Deretter overrekte ho presidentkjeda til den
nye presidenten, Anna Lisa Sandholt, og
ønska ho lukke til med det nye vervet, sam-
stundes som ho oppmoda henne til å utøve
denne rolla på sin eigen måte.

Kjede overrekking: 
Anna Lisa Sandholt (påtroppande president),
og Aashild Longvastøl (past president) 

ØRSTA IW
Mars
Bedriftsbesøk hos NordvestProfil i Ørsta
sentrum. Vi fekk vi ei svært interessant ori-
entering om firmaet av eigaren Eilev Mo.  
Firmaet vart etablert i 2013 og har 8-9 tilsette,

m.a. eigen fotograf. Firmaet leverer alt innan
profilering, reklame og trykksaker til bedrifter
og private. Alt frå heilt enkle plateskilt og sta-
dionskilt, til utfresa fasade- og bokstavar og
lysskilt. Skilt er laga for å tole vær og vind på
Nordvestlandet . Bil-dekor, visittkort, plakatar,
hefte og publikasjonar m.m.er eit område dei
kan utføre. Nordvest Profil fekk tildelt Ørsta
mållag sin målpris for 2023 for god bruk av
nynorsk.
President Solrun Vadstein Sætre kunne fortelje
at ho hadde vore på vitjing hjå Anna Inga
Bjørdal, den tredje i klubben vår som har fylt
90 år.
Berit Norunn Hatlestad hadde 3-minutt og las
to tankevekkande og morosame dikt frå boka:
Oss mennesker imellom: Hvorfor trenger vi
fellesskap og Alderdom

April
President Solrun byrja med orda: 
"Har du kjent på hvor underlig vakker våren
er i år?" 
Spesielt velkomen til Ingeborg Karlsbakk
Hoggen, som skulle ha hovudpost.
Ingeborg er utdanna sjukepleiar med spesial-
utdanning i psykiatri. Ho vaks opp i Ørsta og
budde her til ho var ferdige med
vidaregåande. Ho studerte i Bergen, jobba
der i fleire år, men har no budd i Volda i 25
år og har jobba i psykiatrien.
DPS poliklinikk (distriktspsykiatriske senter) i
Volda, Kløvertun, tilbyr utgreiing og behand-
ling til menneske som har moderate til al-
vorlege psykiske lidingar. 
Pasientane må ha ei diagnose, og systemet
krev at ein spesialist har uttale seg. 
Med bakgrunn i tilvisinga, vil dei fleste
pasientar få tilbod om helsehjelp. 
Det er 3 team som jobbar på DPS i Volda. Dei
kan m.a. tilby døgnbehandling, innleggelse
1-3 dagar eller ambulanseteam (som reiser
heim til pasienten og behandlar der).
Det er stor pågang for å få behandling , og
behovet har auka mykje dei siste åra. 
Det er gjerne 1000 tilvisingar i året, som ofte
føre med seg lang ventetid
Det var både interessant og lærerikt å få inn-
føring i arbeidet som Ingeborg og dei andre
tilsette på DPS poliklinikk i Volda utfører.

Presidentane i dei 4 klubbane her sør vil

møtast og førebu eit fellesmøte for alle, i
staden for IC-møtet. Det vart foreslått i Ulstein-
vik truleg i oktober, det vert kortaste veg for
Brattvåg, og Ulstein kunne godt tenke seg å
ordne med lokale.

President Solrun og Ingeborg K. Hoggen

Referat frå sommarfesten til Ørsta IW
Ørsta Inner Wheel sin sommarfest vart halden
saman med Ørsta Rotary Klubb. 
Foredragshaldar denne kvelden var
rotaryanaren Tor Arne Sørheim.
Temaet var Ørsta Røde Kors. Tor Arne har
vore medlem i Ørsta Røde Kors i 40 år. Røde
Kors er ei foreining som engasjerer friviljuge
gjennom redning og omsorgsarbeid. 
Aktivitetar i Ørsta Røde Kors er: 
Hjelpekorps, Besøk-tjeneste, Røde Kors Førs-
tehjelp og Friluftsliv for ungdom. 

Ørsta Røde Kors Hjelpekorps.

Ørsta Røde Kors vart skipa i 1941. Det er eit
svært aktiv lag og dei arbeider på mange
ulike felt. Dei har ulike redningsgrupper, som
skredgruppe, fjellredningsgruppe, omsorgs-
grupper,  som utfører ulike rednings- og leite-
oppdrag. Ørsta Røde Kors hjelper alle som
treng hjelp t.d. ved ras, ulukker ved fall t.d. i
fjella , leiting etter demente eller andre
personar som er komne bort. Sunnmøre er vilt
og vakkert, men utfordrande. Oppdraga
spenner vidt. Førebygging er viktig. Statistisk
sett skjer mange ulukker i nærmiljøet. Dei held
kurs både på skular og for bedrifter. Det er stor
aktivitet på Røde Korps-huset. I samarbeid
med Ørsta  kommune har dei starta opp Nytt
Frisk liv tilbod for eldre: Sterk og stødig, eit
treningsopplegg for seniorar for å betre styrke
og balanse. På onsdagar vert det
arrangert treff for flyktningar. Det er aktivitet på
huset mest kvar dag. 
Solrun takka Tor Arne for eit interessant fo-
redrag. Turid Karlsbakk orienterte om
Mariposa (sommarfugl)-prosjektet, som me har
vore med å støtta i 10 år. Dette er eit hjelpe-
prosjekt i slummen i  Bolivia for barn og ung-
dom. Turid fekk vere med dei friviljuge
stiftarane av prosjektet på vitjing og oppleve
det fantastiske hjelpearbeidet som vert utført. 
President Solrun takka for frammøtet og ynskte
oss god sommar. 
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HAUGESUND IW

27 Inner wheel medlemmer møttes på Sol-
bakken Gard i Røyksund, til årsmøte og

sommeravslutning 
Først var det lys seremoni, og så årsmøte.
Både det avtroppende og det nye styret fikk
hver sin rose.

Det fikk også våre æresmedlemmer: Ingrid
Utne Ringen, Gerd Hedegaard- Larsen og

Magda Kongshavn Espeland.
På menyen stod tapas og dessert.

Underholdning ved egne krefter i IW, og sang
v/ trubadur og utleier Cato Thorsen.
En fin avslutning på IW- året 2022/ 2023
med ønske om god sommer.

STAVANGER IW 

Mai
Klubben hadde sitt møte i
Stavanger kunstneren Kjell Pahr
Iversen sine nye atelier og galleri.

Han fortalte om sin studietid
i København og Paris, sin in-
teresse for botanikk, og
hvordan det har betydning
for bildene hans. 

Det ble et spennende møte. 
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Stavangerklubben arrangerte byvandring i
gamle Stavanger, før vi møttes til kaffe og va-
fler (noe som var ukjent for de fleste!), og
hyggelig prat på Kultur kaféen No 18. 
Her fikk gjestene info fra husets eiere og etter-
kommere, Stavanger by gjennom historien og
i storhetstiden på 1800 tallet med sildefiske
og hermetikkindustrien. 
Det hele ble avsluttet med en omvisning i de
gamle stuene. 
Så ble det avskjed. Våre gjester fikk tid til
shopping, by sightseeing, og noen fikk også
med seg båttur til Prekestolen før Cruiseskipet
AIDA stevnet ut byfjorden tilbake til Hamburg. 
Deres opplevelser på dette cruiset, er å lese
på Facebook med et rikholdig billedgalleri.
Søk: Jasmine Sery

Helene M Torkildsen

Gjennom flere år har det vært arrangert cruise
for IW medlemmer m/ følge.
I år gikk turen «fra Hamburg til Vestkysten av
Norge». 
Disse cruisene er blitt mer og mer populære,
og denne gangen deltok 19 IW medlemmer
m/følge, fra 9 forskjellige land rundt i verden. 
Turen til Norge startet med besøk i Bergen, og
fortsatte nordover med besøk i våre vakre
fjorder, Geiranger, Ålesund, småsteder opp til
Åndalsnes, sydover igjen med siste stopp i
Stavanger, før retur til Hamburg. 
Ifølge alle innlegg på Facebook, var denne
turen en fantastisk opplevelse for alle. Enkelte
steder var det i det kaldeste laget med is og
snø, men med en natur de sent vil glemme. 
Deltagerne på disse reisene, ønsker å treffe
lokale IW medlemmer. 
I Stavanger ble deltagerne tatt imot av
medlemmer fra Stavanger IW klubb og
Helene Torkildsen fra Arendal-Nedenes IWK,
(IW venninne med reiseleder Gabriele
Schruempf fra Østerrike).

Sommermøte
Stavanger Inner Wheel Klubb hadde møtet på
Ingjerd Briggs hytte på Finnøy. 
Alltid vanlig alltid kjekt å komme til Reilstad,
særlig i fint sommervær tross litt kald vind. 

Inner Wheel medlemmer på Cruise i Norge

Eli Stabenfeldt og Hanna Furustøl med to
gjester.

Glade IW damer på besøk i Stavanger,
norske regnfrakker er inn!
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ARENDAL-NEDENES IW

IW året 2022-2023 er snart historie. 
Et år fylt med spennende og interessante møter
med gode foredrag, gode diskusjoner og ikke
minst hyggelige samtaler rundt kaffekoppen. 
Vårt kafé-treff hver fredag formiddag på Bymi-
sjonens kafé, er et populært samlingssted, ikke
minst for de som ikke kan komme på våre
faste møtekvelder. 
Her støtter vi også opp om en god sak.
Dessverre måtte vi avlyse vår tradisjonsrike
vårfest for psykisk utviklingshemmede pga. ar-
rangementskollisjon. Men vi håper å få ar-
rangert en Høstfest i stedet i oktober. 
IW året ble avsluttet med et hyggelig
sommermøte, i år på Bjellandstrand Gård på
Tromøy. En nydelig gammel gård med en
fantastisk rosehage. Her hygget vi oss rundt et
velsmakende bord, med sang og taler.
Kvelden ble avsluttet med blomsterhilsen og
takk til årets jubilanter. Et hyggelig IW år med
gode minner.

Brith, Nina, Unni, Anita og Helene koser seg
i hagen på Bjellandstrand gård

Vi hygger oss rundt bordene

FARSUND IW

Alltid en "Blåtur" på junimøtet!
Denne gangen til Birgit Sandtveit og mannens
fantastiske hage i Lyngdal.
Omvisning, nydelig mat ved vakkert dekket
bord. 

Olaug Salvesen og Ellen Bjertnes Pedersen i
"Rhododendron-dalen".

Birgit Sandtveit i hagen sin.

President I Arendal-Nedenes IW, Tove Knudsen gratulerer alle jubilantene.

GIMSØY IW

Sissel Gunstrøm inviterte til sommermøte
hjemme hos seg. Her var det blide damer og
godt vær. 
Da vi gikk til bords hadde vi ett minutts stillhet
for vår mangeårige IW-venninne Aud-Reidun
Guddal som nylig gikk bort. 
Deretter leste Turid Solberg noen
ettertenksomme dikt. 
Resten av kvelden var viet mat og skravling. 

F.v. Lilleba L. Aasen, Lisbeth Liebe, Marit
Aasen, Turid Solberg og Maria Gøytil 

F.v. Liv Undall, Kari Solgaard, Liv Lindqvist,
Lilleba L. Aasen og Lisbeth Liebe

F.v. Ingebjørg Solberg, Marit Fosse Johan-
nessen, Unni Solberg og Ragnhild Røe
Isaksen

Blide damer i Gimsøy Inner WheelSamling på verandaen før omvisningen.
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GRIMSTAD IW

Sommermøte
med årsmøte 14. juni 2023
Foto: Brit Hasle 

Deilig sommervær på sommerfesten med års-
møte i Grimstad Inner Wheel klubb. Ragnhild
Aasen hadde stillet hagen sin til disposisjon.

Kasserer Grete Johansen gjennomgår regn-
skapet.

Sommeravslutning i hagen til Ragnhild.
Fra venstre: Randi L Brautaset, Helga
Grobæk, chartermedlem Ragnhild Aasen og
chartermedlem Lille Engebretsen

Presidentskifte i Grimstad IW 14. juni 2023: 
President Grete Belgen Jakobsen overrekker
kjedet til påtroppende president Grete H
Eriksen.

HOLMESTRAND IW

13 medlemmer pluss to gjester fra USA
hygget seg med reker og vin på
sommermøtet.

Sommermøte Holmestrand IW

KRAGERØ IW

Maimøtet «Ut i det blå» var en tur til Vest-
Telemark Museum i Eidsborg, og Eidsborg
stavkyrkje. 
Første stopp var i Vrådal, ved en kafe like ved
barndomshjemmet til Reidun Brokke. Huset
hadde tidligere vært drevet som pensjonat og
Reidun fortalte fra tiden hun vokste opp der.
Så gikk ferden videre til museet og stavkirken. 
Etter lunsj i museets kafe, fikk vi omvisning.
Reidun ordnet med en lokal guide, Torgrim
Otterholt, tidligere rektor ved Vest-Telemark
videregående skole. 
Før omvisning i stavkirken og i museet, fortalte
han om stedets historie og om seder og vaner
forbundet med menneskene som hadde levd
der. Han guidet oss gjennom museumsbygget,
som har faste og temporære utstillinger om
folkekunst, drakt/tekstil, sølv og rosemaling.
Her har Statkraft sitt visningssenter, med fortel-
lingen om Tokkeutbyggingen. 
Stavkirken ligger like ved museet. Det opp-
rinnelige kirkeskipet er bygd i perioden 1250-
1280, og utvidet både på 1600- og
1800-tallet. Restaurert i 2005-2008 og
fremdeles i bruk. 

Det er en vakker liten kirke med mange inter-
essante detaljer. Stor takk til Torgrim Otterholt
for en interessant og god onvisning rundt på
museet og i stavkirken. 
Reidun hytte i Vrådal ble besøkt på vei hjem.
Det ble en fantastisk fin «Ut i det blå tur».

LARVIK IW

Klubbpresident Mette S. Rosenvinge Støtvig
var som alltid gjestfri og inviterte oss til hytta
på Lydhusstranda til den tradisjonelle sommer-
avslutningen med middag, sosialt samvær og
allsang med Laila Buaas på gitar.
Møtet startet med informasjon om aktuelle IW
saker, og sekretæren leste Årsmeldingen. 
ISO Anny Michaelsen orienterte om pro-
sjektene våre. Hun avsluttet med den gripende
historien om Diamant, den unge kvinnen som
fikk et nytt og godt liv takket være Dorcas Hus. 
Anny ønsker nå å tre av som ISO, og dette
ble markert med en liten gave og tale av
Mette, hvor hun roste Anny for det arbeidet
hun samvittighetsfullt har utført. 
Guri Steinsholt ble ønsket velkommen som ny
ISO.
På oppfordring fra styret gjentok Berit Bartels
3 min hun holdt på Inter City møtet, med
tittelen «Livet er kjipt!?» Tankevekkende og
vakre ord om å se livets ulike sider og være
takknemlig for vennskap og det positive livet
byr på. 
Vi har hatt et begivenhetsrikt og givende IW
år. Alle har bidratt positivt. 
En spesiell takk til Klubbpresident Mette, uten
hennes enorme engasjement hadde vi ikke
klart det!
President Mette S. R. Støtvig ønsker vel-

kommen 
Mette sammen med til venstre påtroppende

ISO Guri Steinsholt og til høyre avtroppende
ISO Anny Michalsen

Sommermøte i Larvik Inner Wheel
Kragerø Inner Wheel på Vest-Telemark
Museum Eidsborg
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FREDRIKSTEN IW

1.juni hadde Fredriksten Inner Wheel
sommermøte med presidentskifte. 
Møtet var på Veden Hovedgård i Halden, og
Brit og Thor Hammerstad åpnet sine dører for
oss. Britt fortalte om Vedens lange historie og
de var den 22 eierne av gården.
Vi tente lys, Kari Kalstad Sørli hadde noen
klubbsaker, og etter at maten overlot hun
stafettpinnen til Inger-Lisbeth Friberg. 
Kari blir vår nye Distriktpresident og vi ønsker
henne lykke til!
Vi hadde en fin kveld med deilig sommervær,
hyggelig vertskap og ikke minst feststemte
damer med hatt.

GIMLE MAJORSSTUEN INNER WHEEL

Vi var i alt 17 glade IW-ere med på årets
«Blåtur», som gikk til Asker museum. 
Der fikk vi omvisning i kunstnerparet Tilla og
Otto Valstads morsomme hus. 
De har mange klenodier fra inn- og utland,
dessuten en vakker barokkhage med
skulpturer, vann og spennende planter. 

Lenger ned i hagen ligger Hulda og Arne
Garborgs hus, 
de var nære venner av ekteparet Valstad. 
På bildet står vi utenfor Hulda og Arne
Garborgs hus.
Sommermøte hvor vi ser lystenning ved Berit
Lund, Angelika Udgaard og Inger Lise Røthe.
Påtroppende president Inger Lise Røthe takket
Ellen Kulseng-Hansen Mellbye for flott arbeid

gjennom to presidentperioder, og Ellen takket
for seg til styret og alle medlemmene.

HALDEN IW 

President Nora Hansen ønsket velkommen til
kveldens foredragsholder Pål Hellerud, som
fortalte om sko-byen Halden. 
Halden som sko-by startet på slutten av 1800-
tallet og varte i drøyt 50 år. 
Påls farfar Nils Hellerud jobbet som selger for
Fresko i Fredrikstad, til han kjøpte en skofab-
rikk i Busterudgaten i 1930. Denne ble senere
overdratt til sønnen. Fabrikken ble etter hvert
kjøpt opp av Ecco. 
Pål jobber nå for Askim gummivarefabrikk. All
produksjon for Askim foregår nå i Østen. 

Før 1850 ble skoene produsert via håndverks-
bedrifter. De første maskinelle fabrikkene kom
i Tyskland og England. De fineste herreskoene
har randsøm, som det er mulig å skifte såle.
Sverige fikk etter hvert en stor sko produksjon.
Halden fikk egen produksjon pga. nærheten
til Sverige, og nøt godt av svensk kompetanse. 
Fram til 1890 var det 21 skomakermestere i
Halden.
Halden Skotøifabrikk ble etablert i 1892. I
1905 var 22 prosent av innbyggerne i byen
svenskfødte. Etter 1905 økte importtollen flere
ganger og dermed ble norskproduserte varer
beskyttet. 
1930-årene var de beste årene for norsk
skoindustri. Etter krigen ble flere norske sko-
produsenter invitert via Marshallhjelpen til USA
for å lære om sko produksjon. 
I 1950 var det 14 skofabrikker, 800 ansatte
utgjorde 50% av byens industriarbeidere. Etter
1950 begynte nedturen, da import ble billige
enn egen produksjon.
Andre land lå langt foran Norge i produk-
sjonsutvikling- og metoder. Et par sko krever
200 detaljoppgaver. Fra 1980 gikk produk-
sjonen via Øst-Europa til Østen. Asia
produserer 85% av alle sko i verden i dag,
24 milliarder par pr år. 
Nå er Øst-Europa igjen i ferd med å øke sin

Foran Nita Chowdury, Fra venstre: Kari Kalstad Sørlie, Brit Hammerstad som eier Veden, Gerd
Løvig Glomsrød, Ellinor Ørnhaug, Inger -Johanne Jørgensen, Helen Rafn Schmidt.
Bak fra v.: Inger -Lisbeth Friberg, Lise Ottersen, Solveig Unneberg, Turid Sørbrøden, 
Inger Christiansen, Mette Berg, Anniken Gudbrandsen, Anne-Brit Berg, Thorbjørg Holm, og
Marit Kristiansen
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produksjon. I tillegg har det blitt lønnsvekst i
Asia, og det er ikke så populært å handle
med Kina lenger. Bærekraften blir også dår-
ligere når produksjonen er så langt unna og
det blir lang transport. 

KLØFTA IW 

Mai-møtet
Tema: Holdninger til demente v/ demens-
rådgiver i Ullensaker kommune, 
Hanne Møller Lerdahl.
Demens – hva er det? Demens er mange for-
skjellige sykdommer.
Alzheimers sykdom, demens ved Parkinson,
vaskulær demens, frontal lapp demens,
alkohol demens, løsemiddelskadet demens og
demens og psykiatri
I dag er det 525 med demens i kommunen,
og dette tallet vil doble seg om noen år.
Hanne Møller Lerdahl kurser forretningssentre
i hvordan man behandler demente i butikk.
Ha respekt for pårørende! Viktig med respekt
for demente også, og hver person med
demens har egne behov for sosialisering og
aktivitet.

Sommeravslutning 7. juni 2023
Vi var 12 blide damer som fant fram til
Wergelandshaugen i Eidsvoll Kommune.
Der fikk vi høre stedets historie av eier Anni-
chen Thrane-Steen. Hun kjøpte stedet i 2017. 

Påtroppende president Betty Munthe
Ommedal får overrakt kjede av Bjørg
Røhnebæk..

Damene fra Kløfta koste seg ute i det fine
sommerværet.  

KONGSVINGER IW

Medlemsmøte i april.
Internasjonal komité hadde ansvaret for
kveldens program og foredragsholder var
litteraturviteren Thor Holt, en ekte Kongs-
vingergutt. Thor har tatt doktorgrad om de
tyske filmversjonene av Henrik Ibsens teater-
stykker mellom 1933 og 1945. Han arbeider
i dag på Senter for Ibsen-studier i Oslo.
Senteret har tre hovedoppgaver, undervisning,
forskning og informasjon. 
«Hvorfor Ibsen i dag»? Thor fortalte på en
meget engasjerende måte om hvorfor Ibsen
fortsatt er like aktuell, 117 år etter sin død. Det
tredje riket var svært interessert i Ibsen, og det
ble laget filmer av flere av Ibsens mesterverk

som nazistene brukte i sin propaganda under
2. verdenskrig. Et kanskje litt ukjent tema.

Medlemsmøte i mai
I mai besøkte vi møbel-fabrikken The Plus
(VESTRE) på Magnor.

The Plus er verdens mest miljøvennlige fabrikk,
og leverer fantastiske utemøbler til mange
internasjonale storbyer, deriblant New York.
The Plus er den største investeringen i norsk
møbelindustri på flere tiår, og fabrikken vil bli
et globalt utstillingsvindu for bærekraftig og
høyeffektiv produksjon. 
Spektakulær arkitektur, et besøkssenter og
300 mål opplevelsespark, vil bidra til å utvikle
Magnor til en attraktiv destinasjon for besøk-
ende fra hele verden. Slik skal Vestre inspirere
flere til å ta del i det grønne skiftet. Vi fikk
komme inn i «hjertet» av fabrikken, og fikk et
overblikk over hele produksjonen. 

(Se hjemmesida til www.wergelandshaugen.com for mer informasjon)

Litteraturviter Thor Holt
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Vi anbefaler at du tar en tur innom hvis du
kjører forbi Magnor!

Medlemsmøte/sommermøte i juni.
Festkomiteen ved Berthe Moss ønsket oss vel-
kommen til Kongsvinger festning, med sprudle-
vann og jordbær. Tradisjonen er rømme-grøt
og spekemat, og gjerne hatt på hodet. 
Etter årsmøtet var det tid for presidentskifte. 
Anniken Fischer ga kjedet til påtroppende
president, Aud Kari Joramo Holt. Aud Kari
takket for tilliten og lovet et spennende nytt år.
President Anniken takket styret, og ga en rød
rose til alle i styret. Hun takket spesielt Anne
Magrete Syse som har vært med i styret i sju
år, og Unni Kjeldseth som går ut av styret etter
tre år som kasserer.

Fra venstre: Anniken Fischer, Anne Magrete
Syse, Sissel Andersen, Mari-Anne Moe, Aud
Kari Joramo Holt og Birgitta Nordstrøm.

MESNA/LILLEHAMMER IW

Aprilmøtet.
President Anne Wendelbo Henriksen ønsket
15 medlemmer velkommen til den nye brann-
stasjonen, og takket branninspektør Thomas
Rønningen for at de tar imot oss.  Han ga oss
en meget interessant og lærerik innføring i
brannvesenets oppgaver.

De består blant annet av:

-   utrykning ved brann og ulykker, akutte 
   forurensningshendelser 
-   brannforebyggende arbeid bla. ved feiing
   av piper
-   redning av katter i trær (!)
-   branntilsyn på Lillehammers skoler, kirker, 
   barnehager, sykehjem, for å nevne noen
-   trygghet hjemme: røykvarslere, sluknings-
   apparater, branntepper og hjemmebesøk

Vi fikk en lang rekke praktiske råd om brann-
forebygging hjemme. 
Første bud: Røykvarsler! Skal sjekkes hver
måned!
Det er fire brannstasjoner i vårt distrikt:
Lillehammer (40-45 ansatte), Tretten (ansatte +
frivillig vaktlag), Gausdal (ansatte + frivillig
vaktlag), Olstad (frivillig vaktlag). På
Lillehammer er hvert lag à fem personer på
vakt fra kl. 20-08. Ved utrykning drar en bil
med fem mann. Mens Thomas snakket hørte
vi en gongong.  Det betyr utrykning! Et lag
bruker 90 sekunder fra alarmen går til utryk-
ningen skjer.  
Vi fikk også en innføring av hvilken kom-
petanse brannmenn har. 
Det planlegges en to-årig utdanning ved
brannskolen i Harstad, og som med tiden vil
bli tre-årig. 
Til slutt: omvisning på hele brannstasjonen in-
kludert presentasjon av bilene og deres
stolthet, en stor vaske/tørkemaskin for brann-
slanger. Meget imponerende.

NANNESTAD IW

Internasjonal aften sammen med Rotary 15.
mars 2023.
Nannestad Rotarys formann, Carl Martin
Faannessen, ønsket velkommen, og orienterte
kort om kveldens program. 
Bjørn Berntsen orienterte om Shelter-Box-
prosjektet.
En Shelter Box inneholder det nødvendigste
for å kunne overleve etter en katastrofe, som
f.eks. jordskjelvet I Tyrkia og Syria tidligere i
år. 

En robust grønn Shelter Box inneholder:
Familievennlige telt spesielt utviklet for å tåle
elementene og gi midlertidig ly, og et komplett
sett verktøy familier trenger for å begynne å
reparere og gjenoppbygge hjem med en
gang. Den inneholder også matlagingssett,
solcellelamper og aktivitetssett for barn.
Rotary har på verdensbasis vært engasjert i
prosjektet siden 2012. Hjelpen går via
Rotary-klubber i mottakerlandet.
President Unni Breen Vinge takket for innbyd-
elsen, og nevnte at frivilligheten er en viktig
del for samfunnet. Birgit Syrtveit Larsen nevnte
Pikeleiren som gjennom mange år har fått
støtte fra Nannestad Rotary. Pikeleiren for-
tsetter, men Shelter Box er også viktig. Rotary
hadde lotteri gående fra midten av mai til
midten av juni, og fikk inn så pass mye at de
kan kjøpe 10 shelterboxer!

Fellesmøte med Nannestad Historielag 9.
mai 2023 på Bygdemuseet.
Berit Schei Hagen, leder for Historielaget,
ønsket velkommen, og ga ordet til Karl Henrik
Laache.
Det nærmer seg 17. mai, så han tok for seg
Riksforsamlingen på Eidsvoll i mai 1814 og
endel av eidsvollsmennene.
Han ga en kort tidslinje over hva som førte til
Riksforsamlingen, og presenterte et utvalg av
eidsvollsmennene. Det var en ganske demo-
kratisk forsamling med representanter fra alle
stendene. De fleste var I 30-40 års alderen.
Det var ingen representanter fra Nord-Norge,
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noe som vel er naturlig når man tenker på års-
tid og avstander. 
Representantene hadde ytterst forskjellig bak-
grunn – fra adel (grev Herman Wedel Jarls-
berg) til matros og bonde Even Thorsen. Han
var den eneste som ikke kunne skrive, så han
signerte Grunnloven med påholden penn.
Det er bevart både dagbøker, brev hjem og
brev til valgkretser. Disse gir et inntrykk av
stemningen på Eidsvoll. Det var opphetede
diskusjoner etter materialet å dømme, og fra
dagbøkene kan man lese karakteristikker av
noen av eidsvoll-mennene – ganske “slemme”
sådanne!
Etter at Grunnloven var undertegnet, opp-
fordret Jens Schow Fabricius til å danne
broderkjede og love: “Evig og tro til Dovre
faller”.
Eidsvoll-mennene krevde en streng forretnings-

orden, og den gjelder fortsatt I Stortinget i
dag. Man henvender seg til presidenten, og
ikke til representantene, og man blir klubbet
ned ved “uhøvisk” språk. Til forskjell fra det
engelske parlamentet!

Juni 2023
Vi møttes på Kringler Gjestegård. 
Dette var en kombinert markering av Nanne-
stad Inner Wheels 45 års jubileum, og en
markering av at dette var vårt aller siste møte. 
Foreningen legges ned 30. Juni 2023 –
vemodig.
Margot Ramstad hadde med et par album fra
foreningens første tid, og det ble mimret. 
Britt Saga serverte velkomstdrink – med og
uten alkohol, og vi nøt en treretters middag
basert på gårdens egne produkter.
Unni takket alle med en rose, og hun selv fikk
en vakker bukett som takk for arbeidet dette
året. 

Bak: Karin, Gunvor, Inger, Ingjerd, Eva,
Sidsel, Siss og Birgit.
Foran: Margot, (chartermedlem) president
Unni og Britt (chartermedlem).

RØYKEN-HURUM IW

Februarmøte /valgmøte
IIW valg står for døren. Vi skal velge blant to
kandidater til Treasurer(kasserer)vervet. En av
disse har innehatt vervet dette året og det var
enighet om at vi ønsker at hun fortsetter. Videre
skal vi velge 16 representanter til Board
Directors. Styret fikk fullmakt til å forta valget.
En av kandidatene er norsk, hun får selv-
følgelig vår stemme. Neste års president er fra
Storbritannia/Irland, og visepresidenten er fra
India. Disse er ikke på valg. 

Marit Bruland leverte to fornøyelige innlegg i
sitt 3-minutter. Alle ga sin tilslutning til forslaget
om å gi kveldens loddpenger til Røde Kors
øremerket jordskjelvaksjonen. 

Bilder er fra møte holdt hjemme hos ISO Randi
Maakestad. 

Medlemsmøte 8. mars 2023
Presidenten ønsket velkommen. 
Rådspresidenten har bedt klubbene informere

som prosjekter de støtter, vi har sendt inn vår
oversikt.
Informasjon om Convention i 2024 ligger på
IIW-hjemmesider på nettet, Early Bird påmeld-
ing er allerede mulig. Reidun Abrahamsen og
Else Christensen planlegger å delta. 

ISO Randi Maakestad fortalte om Asker
Høyres valg av årets Asker-kvinne. Hun var
selv en av de nominerte, og deltok derfor på
møtet hvor vinneren ble presentert. Valget falt
på en kvinne med har pakistansk bakgrunn,
er utdannet politi, og hun har bidratt positivt
på mange samfunnsområder. 
Randi avsluttet sitt innlegg med å lese et dikt
om kvinner. 

Else Christensen hadde kveldens 3 minutter,
hvor hun sammenlignet sitt perlekjede med
sine venner. 
Alle perlene er ulike og unike, akkurat som
vennene. 

Unni takket Karl Henrik for et interessant 
foredrag!
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Røyken-Hurum IW 
har feiret sine 50 år
25.mai feiret Røyken-Hurum Inner Wheel sitt
50-års jubileum med festmiddag på Holmsbu
Bad og Fjordhotell. Vi hadde gleden av å ha
vår distriktpresident Katja Olven Moe som
gjest. Det ble en strålende feiring i god Inner
Wheel ånd. 
Mange fine taler og en egen sang laget for
anledningen, bidro til den gode stemningen. 
Innlegg skrevet av vårt medlem Magny
Orsten, er gjengitt under 3.min et annet sted i
bladet.

TUNE IW

Sommermøte
Første tirsdag i juni hadde vi sommermøte på
presidentens hytte i Fredrikstads skjærgård.
Vi utnevnte et nytt æresmedlem, gjennomførte
presidentskifte, og hadde en veldig koselig av-
slutning av klubbåret.

Past president Astrid Bjor, Æresmedlem Lisbeth
Nesteng og President Liv Th. Fjeld.

President Liv, slik vi kjenner henne!

Foran: Distriktpresident Katja Moe og Julia Sigurthorsson. Mellom disse (med rød kjole og hvit
bluse) president Reidun Abrahamsen. I bakerste rekke fra venstre: Magny Orsten, Eva Myhrene,
Anne-Margrethe Thune, Kari Johansen, Else Christiansen, Tove Larsen, Kari Morberg, Marit
Bruland, Brit Aunet, Bjørg Nessjøen. Til høyre for presidenten: Greta Nilsen, Frøydis Sundby,
Trine-Lise Røkkum og Randi Maakestad.

Presidentskifte foretas av past president
Astrid Bjor, nåværende president 
Liv Th. Fjeld og påtroppende president
Sidsel Semb Lie.
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arbeiderne bodde på øyer i fossen. Arbeidet
bestod av saging av plank og tømmerfløting.
Alle øyene er borte, det er bare et løp igjen.
Fremdeles er fossen mektig, spesielt om våren
under snøsmeltingen.
Bryggeriet startet opp i 1852, ble kjøpt opp
og nedlagt i 1963. Etter foredraget var det
omvisning i de gamle bryggerilokalene,
vi holdt møte i rommet for oppbevaring av is.
Klubbpresident Rose Nyheim avsluttet møtet
og ønsket alle en god og fin reise hjem.

Per Stubbråten og Mabel Irene Lindberg
Hønefoss IW

InterCity-møte i 
Fredriksten 4. mai 
Fredriksten Inner Wheel hadde invitert klub-
bene fra Halden, Røa-Bekkestua, Kolsås, Tune
og Follo til 
Inter City møte på Garder-Østgaard Selskaps-
lokaler i Halden. Vi var 53 Inner Wheelere,
inkludert 6 gjester fra Strømstad/Tanum i
Sverige.
President Kari Kalstad Sørli hadde skrevet en
flott prolog. Nora Rønning fra musikklinjen på
Greåker videregående skole sang, og hadde
med sin far som lydtekniker.
Det ble servert Afternoon Tea, og både
loddsalget og praten gikk strykende. 
Kari holdt et foredrag om stenhuggermiljøet i
Halden, og forfattere som har skrevet om det.
Alle fikk med seg en «edelsten» hjem.
Safia Abdi Haase fortalte om prosjektet vi har
sammen med Fredriksten Rotary i Malakisi. 

President Kari Kalstad Sørlie

Våre svenske gjester fra Strømstad/Tanum IW

InterCity-møte i 
Larvik 2. mai 

Det var god deltakelse på møtet, i alt 29
personer. Mange gjester fra Kragerø IW,
Gimsøy IW og Holmestrand IW. 
DP Grete Holte Eriksen kom helt fra Grimstad. 
Det var god stemning, alle virket fornøyd med
programmet.
Vi møttes på Sanden kafé i Bølgen Kulturhus
til en kopp kaffe og litt konfekt. Så vandret vi
en drøy time rundt i den delen av «Poesi-
parken» som ligger nær Bølgen og Farris Bad.
«Poesiparken» er navnet på dikt, litterære sitat
og aforismer rundt om i byen. Louis Jacoby fikk
først idéen, og det ble realisert som kommunalt
ledet prosjekt i 2006. Siden har en rekke in-
stallasjoner kommet til, på flere språk. 
De er skrevet på stein, metall, glass eller pleksi-
glass. 
Vår kunnskapsrike og inspirerende guide, Tor
Buaas, ga oss økt forståelse for tekstene og
deres plassering- det er et særdeles viktig
poeng at tekstene passer til omgivelsene.
Intercity-møtet fortsatte i den gamle festsalen i
«Festiviteten». Bygningen ble opprinnelig
bygget som privatbolig i 1792, utvidet og om-
bygget mellom 1810 og 1873. Fra 1874
ble den brukt som byens forsamlings- og fest-
lokale og teatersal. 
Fra 1883 -1988 var bygningen også brukt
som byens rådhus. 
I 2008 startet et omfattende restaurerings-
arbeid, utført i den gamle stilen. 
Klubbpresident Mette Støtvig ønsket vel-
kommen med en sangtekst skrevet til Inner
Wheel ved en tidligere anledning. Tor Buaas

ga oss en innsiktsfull orientering om bygningen
og deler av byens historie, og Berit Bartels
hadde en nydelig og tankevekkende 3 min
om verdien av vennskap.
Dette er i sin helhet gjengitt på annet sted i
bladet.

President Mette S. R. Støtvig ønsker vel-
kommen til Festiviteten i Larvik

InterCity-møte i
Hønefoss 8. mai 
Hønefoss Inner Wheel klubb hadde invitert
Lillestrøm-, Røyken og Hurum-, Gimle Major-
stuen- og Lørenskog Inner Klubb til Inter-City
møte i Bryggerikjelleren. Distriktpresident Katja
Olven Moe hadde også anledning til å delta.
Klubbpresident Rose Nyheim tente lysene og
ønsket alle hjertelig velkommen.
Dagens foredragsholder var Per Stubbråten.
Han fortalte om Hønefoss og bryggeriet.
Hønefoss fikk bystatus i1852, men det hadde
vært virksomhet i fossen siden tidlig på 1600
tallet. Fossen var mye større enn i dag, og

InterCity møte i Larvik

Guide Tor Buaas i Poesiparken
Rose Nyheim Hønefoss IWK og Sissel
Gausen Lørenskog IWK



Takk for et flott arrangement!

Jeg har akkurat landet – hjemme hos meg selv, og jeg føler behov for å takke. 
Takke dere som stod bak arrangementet! 

All ære til Rådet som hadde satt sammen en flott komite. Bestående av råds-
president, rådskasserer, rådsmedlemmer, to medlemmer fra tidligere D30, og
ikke minst rådssekretæren som leder av komiteen. 

Mye og ny inspirasjon fikk vi fra IIW President Zenaida Farcon. 
En dame som tar seg selv lite høytidelig, og har glimt i øyet.
Constitution Chairman Sissel H. Michelsen snakket om Convention i Manchester
neste år, vårt 100 års jubileum.

For meg som, på en måte, står med en fot i GB&I og en i min nye klubb, ble
dette en vitaminsprøyte av de store. 
Vi fikk mer kunnskap om Dorcas House, det er jo et kjempeprosjekt. Jeg tror ikke
vi fullt ut forstår hvor bra dette er. Vi som var til stede, vet det nå.
Vi overleverte en sjekk på kr. 100.000, noe som ble satt stor pris på.

Demonstrasjonen av narkotikahund i arbeid, og den flotte gjennomgangen som
nasjonal hundeinstruktør Kristin gav, gjorde at minnene strømmet på. Jeg har
mange gode minner til dette prosjektet. 
Både hunder som vi har støttet, og hunder vi har sett i aksjon.
Tolletaten ble overrakt en sjekk på kr 280.000-. 
Dette er til hund nr. 19 og nr. 20!
Ikke dårlig av en organisasjon som vår!

Mat må man ha på slike arrangementer, og det skal være både for hjerte og
hjerne. To operasangere fra Ringsakeroperaen, stod for det for hjertet sammen
med en dyktig pianist. 
Det var en fryd å høre og se dem. 

Thon Hotell Opera sto for det gastronomiske, helt nydelig.
Edith Piaf-sanger Karin Destainville Dammen rundet av det hele.

Vi fikk oppleve Per Anders Nordengen, som gav oss ord- og livsglede, infor-
masjon om prosjekter klubber rundt i landet gir sin støtte, festmiddag med flotte
taler, foredrag om Carta Marina, og Inner Wheel sin historikk fra den spede
begynnelsen og fram til i dag.

Bildene kommer til å tale for seg. Sjefredaktør Mette skal 
sortere bilder, og det blir nok en flott bildecollage fra en 
helg jeg er glad jeg deltok på.

Takk for at jeg ble invitert og takk for at jeg fikk delta. 
Dette lever jeg lenge på, og mitt ønske for 
Inner Wheel Norge er at vi får en ny oppblomstring 
av medlemmer.

Liv Elin, medlem av «The Board» 2022-2024

En stemningsrapport etter Landstreff i Oslo, juni 2023



Røyken-Hurum Inner Wheel klubb feiret sitt 50-årsjubileum 25. mai 2023.
På festen holdt jeg et lite innlegg som jeg har blitt oppfordret til å sende
inn til Inner Wheel Bladet. 

Jeg startet mitt innlegg med å lese første verset i 
Skuta Inner Wheel: 

Vi synge vil en vise om en skute vi har kjær,
hvor jentene er mannskap i fra kjøl til mast og rær.
Den legger ut på årlig ferd med pågangsmot og stil,
vår skute Inner Wheel!

Denne sangen har jeg vært spesielt glad i, kanskje på grunn av min opp-
vekst ved det værharde Stadhavet. 

Vi vet alle at Inner Wheel har hatt utfordringer de siste årene. Med Skuta
Inner Wheel sangen i tankene, har jeg tillatt meg å reflektere litt rundt
dagens situasjon for Inner Wheel i Norge:

+++

Det seiler ikke lenger så mange Inner Wheel skuter i kjente farvann
og på stille fjorder.
Skutene er ute i mer åpent hav, og kanskje i mer urolig sjø.
Mange skuter har lagt til havn for godt.
Mannskapet har blitt færre, de er værbitte og slitne etter lang fartstid,
de har ikke lenger så mye å gi.
Men lasterommet er fortsatt fylt av godt og robust vennskap,
og lysten til Å GJØRE EN FORSKJELL.
Klarer Inner Weel skutene å berge denne lasten?

Hvordan få noen til å stille seg i baugen på Inner Wheel skutene
og skue inn i fremtiden - for å stake ut ny og spennende kurs?
Hvordan stoppe de mørke skyene ute i havgapet, og unngå at ruskeværet
slår til?
Hvordan få Inner Wheel skuter med slagside på rett kjøl?

Skuta Inner Wheel 
Magny Orsten,  Røyken-Hurum IW

Hvordan hyre nytt og energisk mannskap, og å finne nye
havner å legge til?
Hvordan sikre den verdifulle lasten?
HVORDAN SETTE SJØBEIN OG FÅ ALLE MANN PÅ
DEKK?

Inner Wheel skuta skimtes i det sola går ned i havet, 
kan vi håpe på at Inner Wheel skuta SKINNER MER ved
neste soloppgang?

Jeg avsluttet innlegget mitt med de to siste linjene i
sangen: 

Vi legger bi og puster ut og takker med et smil, vår skute
Inner Wheel!

Stridens Eple 
Ruth Danielsen, Halden IW

Uttrykket stammer fra gresk mytologi. 
Alle gudene og gudinnene var invitert i stort
bryllup, unntatt én, det var Eris. Hun var
gudinne for splid og uenighet. Hun ble sur
fordi hun ikke var invitert og kastet et
gulleple med teksten til den skjønneste inn i
lokalet. Hvem var dette til? 

Tre gudinner begynte straks å strides om

Bilde: Etter et maleri av Rob Franco

hvem som hadde rett til eplet: 
Det var Hera, Atene og Artemis. Den
trojanske prinsen Paris ble satt til å avgjøre
tvisten. Både Hera og Atene lovte Paris
store fordeler hvis han ville dømme i deres
favør. Artemis lovte at hvis hun fikk eplet,
skulle Paris få verdens vakreste kvinne; den
skjønne Helena fra Sparta. Dette avgjorde
saken. 

Paris ga eplet til Artemis, og historien ble
opphavet til den langvarige krigen mot
Troja. Stridens Eple i dobbel forstand.

Anna Inga Myklebust Bjørdal, Ørsta Inner Wheel Klubb

Karen Molvær, Stord Inner Wheel Klubb

Grete Barlindhaug, Tromsø Inner Wheel Klubb

Aud-Reidun Guddal, Gimsøy Inner Wheel Klubb

Inger Hildur Bjørgen, Haugesund Inner Wheel Klubb

D27      Sidsel Tønsberg                                    Tromsø IW
             Åslaug Vågnes                                     Brattvåg IW

D28      Tove Løland Aarskog                             Stord IW

D31      Åse Flatabø Egeland                             Nordstrand IW
             Eva Irene Carlsen                                 Nordstrand IW
             Gry Estensen                                        Kongsvinger IW

Tromsø IW                      60 år 01. juli 2023

Grimstad IW                   50 år 15. oktober 2023

Skøyen IW                     25 år 24. oktober 2023

Snart nytt IW-år, ny IIW presient og nytt tema:

Hvert år presenterer den nyvalgte 
Internasjonale Inner Wheel-presidenten et tema som skal samle

medlemmene not et felles mål. 
Når over 100 000 samles om én lidenskap, kan det resultere i 

endring på tvers av nasjoner og for generasjoner.

Trish Douglas
International Inner Wheel President 2023-24

Det ble "avduket" en  Inner Wheel Rose 
på Chelsea Flower Show i år.
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Markedsfør Inner Wheel
- bruk medlemsnålen!

23. juni 2023
Kjære Internasjonale Inner Wheel familie.
Vårt år sammen går mot slutten, og jeg er meget takknemlig for all positiv respons jeg har fått på mitt ønske om å ut-
føre underverker for våre klubber, våre nærmiljøer og verden. Jeg har vært så heldig og fått besøke flere land de siste
uker og måneder, og ble inspirert av den hengivenhet og det engasjement jeg så hos ledere og medlemmer.
Jeg har erfart at de fleste har lang fartstid som aktive medlemmer og for å hjelpe mennesker i nød.
Medlemmene er svært kreative når det kommer til aktiviteter som forbedrer livene til de som sliter, og de deler uselvisk
både ressurser, tid og talenter.
Inner Wheel-ledere over hele verden, i all ærbødighet inkludert meg selv, har støtt på utfordringer i forsøk på å finne
løsninger på de mange spørsmål og problemer vi har møtt. Vi har brukt masse ekstra energi og tid på å analysere og
forstå dem for å finne de beste løsningene.
Du kan være trygg på at vi alltid forsøker å gjøre det som er best for flertallet av våre medlemmer.
Jeg er heldig som har hatt positive og hardarbeidende medlemmer av IIW Executive Committe, Board Directors,
Administrator og Assistent Administrator.
Jeg er glad for å kunne slå fast at mange har startet nye klubber og rekruttert neste generasjon, som vil bedra til
videre vekst av vår organisasjon.
For mange har dette vært en stor utfordring, men har klart å beholde sine medlemmer gjennom å vise hvor mye man
verdsetter og setter pris på hverandre.
Vi har modernisert administreringen av organisasjonen ved å optimalisere bruken av 
teknologi. Vi skiftet til papirløs rapportering og har økt vår synlighet gjennom 
regelmessing oppdatering av vår webside og ulike mediaplattformer som Facebook, 
YouTube, Instagram og twitter. Vi utgir også regelmessig vårt elektroniske magasin og 
nyhetsmagasin, og jeg må få takke vår IIW Editor/Media Manager og vår 
Webmaster.
Så godt jeg har klart har jeg forsøkt å sende ikke bare vanlig kort til jubilerende 
klubber og distrikter, men også videohilsener.
Mitt hjerte renner over når jeg ved uilke møter har vært vitne til dannelsen av 
vennskapsbånd som fremmer internasjonal forståelse mellom land og distrikter.
La oss forplikte oss til å fortsette å arbeide sammen og skape positive og 
oppløftende resultater for menneskeheten.
Jeg har mye å dele med dere, men jeg sparer det til min Valedirectori Address som jeg skal levere i forbindelse med
vår Virtual Changeover i juli.
Mitt hjerte vil alltid bli med dere.
Takk!

ZENAIDA Y. FARCON
IIW President 2022-23


